
Zapisnik sa sastanka koordinacionog i projektnog tima projekta "Izrada predinvesticijske studije Neum - 
regionalni sistem za odvođenje otpadnih voda i upravljanje čvrstim otpadom" 

Mostar, 23. srpanj 2003.                    Stranica 1 od 2 

Građevinski fakultet Sveučilišta u Mostaru  http://www.sve-mo.ba/gf/ 
 

 
ZAPISNIK 

sa sastanka koordinacionog i projektnog tima projekta 
 
 

"IZRADA PREDINVESTICIJSKE STUDIJE NEUM - 
REGIONALNI SISTEM ZA ODVOĐENJE OTPADNIH VODA I 

UPRAVLJANJE ČVRSTIM OTPADOM" 
 

održanog 23. srpnja 2003. godine u Mostaru 
 
 
 

Sastanku su bili nazočni: 
 

Prof. dr. sc Pero Marijanović – Dekan Građevinskog fakulteta Sveučilišta u Mostaru 
Gosp. Muris Hadžić – pomoćnik Federalnog ministra prostornog uređenja i okoliša 
Prof. dr. sc. Dušan Marušić – Građevinski fakultet u Splitu 
Prof. dr. sc. Mato Goluža – Građevinski fakultet Sveučilišta u Mostaru 
Prof. dr. sc. Zoran Milašinović – Građevinski fakultet Sveučilišta u Mostaru 
Doc. dr. sc. Jaroslav Vego – Građevinski fakultet Sveučilišta u Mostaru 
Ivan Obradović – K.P. Neum 
Prof. dr. sc. Tarik Kupusović – MAP URED BiH 
Mirko Šarac – J.P. za vodno područje slivova Jadranskog mora 
Andrija Krešić – J.P. Mareko – Neum 
mr. sc. Admir Ćerić – Institut za hidrotehniku Sarajevo 

 
 
Prof. dr. sc Pero Marijanović je objasnio organizacijsku strukturu projektnog tima, te naveo 
mogućnost proširenja aktivnosti projektanata na područje istraživanja kolektora podzemnih 
voda na predmetnom području. 
 
Prof. dr. sc. Zoran Milašinović kao koordinator projektnog tima govorio je o problemima 
suglasnosti projektnih zadataka sa zakonskim regulativama BiH i R. Hrvatske. 
 
Prof. dr. sc. Mato Goluža voditelj radne grupe za otpadne vode govorio je o dosadašnjim 
aktivnostima na projektnim zadacima vezanim za prihvat i transport otpadnih voda te tretman 
na postojećem uređaju za prečišćavanje. 
 
Prof. dr. sc. Dušan Marušić voditelj radne grupe za čvrsti otpad govorio je o dosadašnjim 
aktivnostima na projektnim zadacima utvrđivanja trenutnog stanja zbrinjavanja otpada, te 
identifikaciji nove lokacije za odlaganje otpada. 
 
Doc. dr. sc. Jaroslav Vego govorio je o prostornom uređenju općine Neum. 
 
Gosp. Muris Hadžić je govorio o problemima financiranja projekta te ustvrdio kako su oni 
riješeni i kako se očekuje uplata avansa u roku od sedam dana. 
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Prof. dr. sc. Tarik Kupusović je govorio o značaju projekta za općinu Neum i šire područje te 
ustvrdio kako je zadovoljan početkom rada na projektnim zadacima. Također, o eventualnom 
širenju projektnog zadatka, o kojem je govorio Prof. Marijanović, on ima mišljenje kako je to 
dobro ali kako to ne smije imati utjecaja na projektne zadatke iz natječajne dokumentacije. 
 
Mirko Šarac je mišljenja kako se za sljedeće sastanke trebaju pripremiti izvješća u pisanoj 
formi te poslati koordinacijskom timu nekoliko dana unaprijed. 
Andrija Krešić također ima zahtjeve kao Mirko Šarac, te također želi definiranje datuma 
predaje prvih izvješća. 
 
Gosp. Muris Hadžić je tražio dostavljanje dinamičkog plana usklađenog sa eventualnim 
pomjeranjem uslijed problema sa financiranjem projekta. Koordinator projektnog tima Prof. 
Milašinović je rekao kako će to biti urađeno. 


